
Interpelácia č. 68/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Garanič: 

Interpelácia sa týka jednoduchých pozemkových úprav, ktoré pravidelne interpeluje pán 

poslanec Bulla. Pohlo sa niečo v tomto smere? Keďže ľudia nemajú kde stavať rodinné domy, 

skupujú pozemky v okolitých obciach a záujem tu je o pozemky na výstavbu rodinných 

domov. 

 

Ing. Timečko: 

Áno, pozemkové úpravy sa riešia, riešia sa v malom rozsahu, prakticky rieši ich pán Ing. 

Bulla.   

Nehovorím, že všetko je v poriadku, hovorím, že my sme na to finančné prostriedky 

jednoducho nezískali na celé veľké pozemkové úpravy, riešia sa zatiaľ v malom, budeme 

pokračovať v nasledujúcom období.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 

 
 

 


